



Dooseon (James) Park, P.Eng.

*Association of Professional Engineers and Geoscientists of Alberta
Executive Master of Business Administration | MBA pour cadres
University of Calgary | Université de Calgary*

A desire to become a well-rounded engineering leader has led Dooseon (James) Park, P.Eng., to pursue his master's degree in business administration. An electrical engineer, Park is currently working as a member of the ATCO Electric Telecontrol (Substation Automation) Team in Alberta. In addition to his technical competencies, his advanced studies will provide Park with the management and organizational skills he believes are essential for an engineering manager: enhanced skills in accounting, marketing, finance, and strategic development. His longer-term goal is to eventually create and lead his own substation automation firm. Park is passionate about maintaining sustainable electrical service for the public, and enhancing current programs to ensure this necessity remains available and accessible to all.

C'est la volonté de devenir un leader du génie accompli qui a poussé Dooseon (James) Park, P.Eng., à entreprendre une maîtrise en administration des affaires. En tant qu'ingénieur en électricité, Dooseon Park fait partie de l'équipe Télécontrôle (Automatisation de postes) de la compagnie albertaine ATCO Electric. En complément de ses compétences techniques, ses études supérieures lui permettront d'acquérir des compétences de haut niveau en comptabilité, marketing, finances et développement stratégique, compétences qui, selon lui, sont essentielles à tout gestionnaire en ingénierie. Son objectif à long terme est de monter et diriger sa propre entreprise d'automatisation de postes. Le maintien de services d'électricité durables pour le public et l'amélioration des programmes actuels pour que ces services de première nécessité soient accessibles à tous sont des préoccupations qui revêtent une grande importance pour Dooseon Park.

